

Referat Styremøte Flekkerøy BK Sjø

Dato: 22.08.2018
Tid: 20:00 – 22:40
Sted: Speiderhuset

Tilstede: Bård, Frode, Lennart, Bjørnar, Roger, Tommy, Grete
Frafall: Ole Kristian, Per Johannes, Svein



| Sak/år | Hva saken gjelder/vedtak | Type | Ansvar |
|---------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|------|--------|
| 4/2018 | Sjøspeiderlandsleir Vellykket leir og vellykket armada. | O | Bård |
| 16/2018 | Tur Gamle øya 17.-18. august Turen var vellykket ca 50 speidere. | O | Bård |
| 17/2018 | H18 Ledere <ul style="list-style-type: none">Småspeidere: Karete Nilsen, Anne Margethe Vik, Birgitte Olsen, Vidar Kristoffersen, Åsmund Lima, Reidar Salvesen, John Trygve Håverstad, Tor Håvar LomheimStifinnere: Bjørnar Nilsen, Tommy Liane, Mona Aasen, Lene Lindebø, Marit Guttormsen, Irene Stokkeland, Sebastian Baak, Kurt Kristiansen, Jostein NilsenVandrere: Per Johannes Sørfonden, Ole-Kristian Reinhardtsen, Sverre Andås, Einar Lindhjem, Marthe Rikardsen, John Nilsen, Svein Grundetjern, Nils Andreas Loland, Kjell Otto ØsterbergRovere: Rune Nikolaisen, Frode Stokkeland Møtedager <ul style="list-style-type: none">Småspeidere: torsdag 18:00 – 19:00Stifinnere: onsdagVandrere: mandag 18:30 – 20:00Vandrere 2003 onsdagRovere tirsdag | V | Bård |
| 21/2018 | Plan H18 Vi planla Oves gård, emnekurs, lederkurs og peffkurs. | V | Bård |
| 22/2018 | Basar Roger informerte. Vi diskuterte div tiltak for økt effektivitet på selve basaren. | V | Roger |
| 23/2018 | Kommunal henvendelse om kyssti. Saken ble luftet og vi vedtok at Frode skulle følge opp kommunen med en befaring. | V | Frode |

Type sak: V = vedtakssak, O = orienteringssak

Neste møte 22.10.2018 20:00 Speiderhuset
Ref.:Bård